

23-06-2026

Agenda Algemene Ledenvergadering der G.S.F.V. Drs. Vijfje

Datum: 23 Juni 2026

Tijd: 19:00

Locatie: Gelkinge 9

1. Opening

Aanwezigen: Kim van Eck, Renske Rocks, Yoran Hoekstra, Wout Paulides, Thom Snijders, Jeroen Muller, Tim Rijnberg, Eldert Roelevink, Renee van der Pijl, Raoul Prinsen, Faye Cornelisse, Sven Bakker, Ties van Gemert, Yuna van den Brom, Lizzy Ligthart, Harmen van der Haak, Romy Schmidt, Luna Wiltens, Niels Janssen en Tara Hoogteijling,

Sarah Ankoné machtigt Luna Wiltens, Isa Blaauwwiekelt machtigt Niels Janssen, Koen Zagema machtigt Harmen van der Haak.

2. Vaststellen agenda

De datum van de printvriendelijke versie staat verkeerd, maar de agenda is vastgesteld.

3. Ingekomen stukken

3.1 Brief van de KasCo

Nemen we mee naar de begroting

3.2 Brief van de CvTB

Tim geeft aan dat er plekje vrij komen in de CvTB en bij interesse dat hij bericht mag worden.

Daan Klunder loopt binnen

3.3 Brief van de VOS

Eldert vraagt of de samenwerkingsovereenkomst geëvalueerd gaat worden. Wout geeft aan dat er gister een vergadering was en het geëvalueerd gaat worden, ook wordt de VOS op een manier meegenomen in het MJB. Wout geeft aan dat iedereen zich vooral moet aanmelden voor Adopteer een Vijfje

3.4 Brief van de CvB

Harmen vraagt of we uit Gelkinge 9 moeten. Wout geeft aan dat dit niet het geval is, er is wel een kans dat een andere partij het contract van Gelkinge 9 gaat overnemen vanaf april. Andere evenementen kunnen dan naar een externe kroeg. Deze overname is nog niet zeker.

3.5 Brief van bestuur Paulides

Eldert snapt puntje 2 van de motivering niet. Wout geeft aan dat een team soms moest fluiten voor 1 of 2 wedstrijden omdat niet alle zaaluren altijd bezet waren, hierdoor zou er een hele avond van een team afgaan terwijl ze minder fluiten dan normaal gesproken. Door dit puntje zou dit minder een knelpunt zijn.

23-06-2026

Raoul geeft aan dat bestuur de boete wil aanpassen naar 100 euro. Hoe gaan jullie dit oplossen met fluitje duitje. Het wordt niet meer voordeliger om een dienst te laten overnemen nu, het is nu voordeliger om niet te komen opdagen. Wout geeft aan dat er met Harmen en Tim overleg is geweest over deze kwestie. Harmen benoemde dat het 80 euro zou kosten als je al je potjes verkoopt. Hier zal een middenweg gevonden moeten worden. Het zal hoe dan ook goedkoper worden om je wedstrijden aan te bieden in de fluitgroep.

Romy ziet dat mensen meer dan 3 weken van tevoren geïnformeerd gaan worden voor een fluitwedstrijd. Ze vraagt zich af hoe realistisch dit blijft met last-minute schuivingen en of ze hier niet heel veel last van gaan hebben. Wout geeft aan dat dit altijd al wel zo was, en je er nooit echt rekening mee kan houden.

Eldert geeft aan dat je kan aanvullen dat er meer of minder wedstrijden kunnen zijn, maar dat je je avond zeker vrij moet houden. Hij adviseert nieuwelingen ook in te plannen met ouderejaars die ervaren hebben.

Romy vraagt of we rekening houden met wie we op welke wedstrijd inplannen, wegens ervaring etc. Wout geeft aan dat er zoveel mogelijk rekening mee gehouden gaat worden, maar als het je beurt is het nog steeds wel moet, en op hogere wedstrijden staat natuurlijk altijd een scheids. Tim voegt toe dat Matthijs en Renske gaan aanvragen of hoge teams met damesteams in dezelfde zaal kunnen spelen zodat er scheidsen op dat soort potten komen.

4. Mededelingen

-

5. Bestuursmededelingen

Trainers

Pagina 13. Yuna had gehoord dat Jannik misschien wel training wilde blijven geven. Wout geeft aan dat dit zou kunnen, maar voor een korte periode. Dit zou over de eerste maanden gaan, en wordt gezien als een noodoplossing.

Yuna vraagt ook hoe we het gaan oplossen als we niet tijdig een trainer voor Vr2 vinden. Wout geeft aan dat we kunnen rouleren bij de selectie met uitbetalingen, dat er op dit moment bij het sportcentrum gezocht wordt en dat Nathaniel Staal het serieus overweegt te gaan doen.

Harmen vraagt welk bedrag we dan aan Nathaniel gaan uitkeren. Wout geeft aan dat bestuur hier niet over nagedacht heeft, maar wel iets goeds is om naar te kijken. Romy vraagt of er ook nog interesse is vanuit iemand voor de vrijdagen. Wout geeft aan dat dit op dit moment niet prioriteit 1 is, omdat dit vooral de trainingen zijn, maar we wel hopen dat deze nog komt. De vrijdag is wel een beetje uit het hoofd gezet, maar er zijn nog 3 opties die benaderd gaan worden voor de taak op de vrijdag, en anders komt er een noodoplossing. Via de socials gaat bestuur ook nog promoten. Yuna voegt toe dat je Blik Op Voetbal kan benaderen voor eventuele zoektocht d.m.v. promotie

23-06-2026

Fysio

Pagina 14. Tim vraagt waar Femke over twijfelt. Thom geeft aan dat de baas van Fysio Gilde (Pim) wil dat Femke het contactpunt bij Vijffe wordt. Femke wil zelf niet meer naar de uitwedstrijden, Thom geeft aan dat het dan weer stagiaires zullen worden. Tim vraagt zich af of deze wel mee willen naar de uitwedstrijden. Thom geeft aan dat het afhangt van wat Sven wil, en Renee voegt toe dat de stagiaires het ook moeten willen. De pot met stagiaires is daarnaast niet groot.

Tim loopt vooruit op de begroting en ziet dat er wel 450 op begroot is, stel ze gaat niet meer mee wordt dit dan minder. Thom geeft aan van wel.

Nieuwe webiste

Pagina 15. Faye vraagt of bestuur voor zichzelf een datum heeft waarop de website af moet zijn. Wout geeft aan dat het doel begin Augustus is. Yoran geeft aan dat het nu alleen nog maar overzetten is, en dit is samenwerking met Isa en de IC wil doen. Harmen vraagt hoelang dat overzetten duurt. Yoran weet niet exact hoelang, alle oude webpagina's moeten overgezet worden naar de nieuwe website.

Tim is benieuwd wanneer de nieuwe app in gaat. Yoran geeft aan dat er een contract ondertekend is, na het invullen van de vragenlijst met voorkeuren gaan zij aan de slag. Ze geven aan dit midden augustus klaar te hebben. Yoran gaat nog even lobbyen om dit voor de keiweek klaar te hebben, zodat nieuwe leden gelijk kunnen starten in de nieuwe app. Tim vraagt of er nieuwe functies zijn. Yoran geeft aan dat je bijvoorbeeld een Vijffe Tinder kan toevoegen! Heb jij niet nodig Tim!

6. Voortgang speer- en aandachtspunten bestuur Paulides 2025-2026 (ter informatie)

Wout presenteert MJBP vooruitgang

Sarah Ankoné komt binnenlopen

We gaan eerst door met de Bijlage van de eerste conceptversie van het MJBP

Financiële situatie

Pagina 79. Harmen vraagt waar het selectiebudget staat. Wout geeft aan dat dit onder de pijler Futsal komt

We gaan terug naar de voortgang speer- en aandachtspunten bestuur Paulides

Speerpunt: Het schrijven van een nieuw MJBP

Niels gaf aan dat bestuur heeft aangegeven dat 50% terugkomt in de VIP, dit is bizar veel. heeft bestuur Paulides al nagedacht hoe dit eruit gaat zien voor beoogd. Wout geeft aan rond de 15 a 20 procent. Faye vraagt wat beoogd van de structuur van het MJBP vindt. Jeroen geeft aan dat ze het wel met punten van bestuur eens waren, maar het niet volledig hebben bekeken. Niels geeft aan dat het er prettig uit ziet en hij denkt dat het fijn gaat werken.

23-06-2026

Harmen vraagt of beoogd al stuurpunten gekozen heeft om mee te werken. Renske geeft aan dat de vergadering nog komt. Tim vraagt of bestuur dingen heeft meegegeven aan beoogd. Wout geeft aan dat dit donderdag op de vergadering is besproken. Wout noemt als voorbeeld het vasthouden van leden, en de nieuweling in het bijzonder. Ook het eerder vullen van Gelkinge is een goed punt, het gebruik van de app en of Vr1 nog haalbaar is in de huidige situatie. Eldert geeft mee dat beoogd het beste nauw betrokken kan blijven bij het proces.

Subdoel 2. middel 8: Etcelina vroeg zich af of de tweede inspraakavond niet beter te plannen was met de hoop op meer aanmeldingen. Wout geeft aan dat het misschien wel zo is, de dag na Koningsdag was niet ideaal. Bestuur kreeg de laatste dagen nog een hoop afmeldingen wat ook niet erg mee zat. Etcelina geeft aan dat we van de helft van de groep geen gebruik hebben gemaakt omdat we uiteindelijk geen enquête hebben verspreid. Wout geeft aan dat Etcelina als enige feedback heeft gegeven. Dank hiervoor.

Harmen geeft complimenten over de Layout van de conceptversie van het MJBP

Aandachtspunt 1: Versterken van nieuwelingenbetrokkenheid

Tussenconclusie

Faye vraagt wanneer het draaiboek klaar is. Wout geeft aan dat beoogd nu ook feedback geeft op het draaiboek. Dit zal met 2 weken klaar zijn en weer bij de Eja liggen. Faye geeft aan het ook langs de oude Eja te sturen. Gaat bestuur doen. Romy vraagt hoe beoogd naar de VIP kijkt. Sarah geeft aan dat er nog niet zelf vergadert is en dat er op dit moment nog geen concrete ideeën zijn. Luna voegt toe dat ze zo spoedig mogelijk de Eja gaat benaderen over de planning en mogelijkheden.

Niels vraagt of hij ook de feedback van andere mensen op het draaiboek kan krijgen. Komt jou kant op Niels.

Aandachtspunt 2

Eldert vraagt om een conclusie over aandachtspunt 2. Voor volgende ALV een eindconclusie in de stukken over aandachtspunt 2

7. Voorstel contributieverhoging (ter goedkeuring)

3.1 Brief van de KasCo

Renee vroeg zich af welke mogelijkheden er besproken waren om in de selectiekosten te snijden en waarom dit uiteindelijk niet haalbaar was. Thom geeft aan dat bijvoorbeeld de busjeskosten niet te verlagen waren omdat de benzinekosten omhoog gingen. Er is naar elke post gekeken en er is gesneden waar mogelijk. Harmen springt in over de kosten van Sven. Niels vraagt hoe we de toekomst met Sven zien, aangezien hij aanneemt dat het alleen maar stijgt.. Thom geeft aan dat dit iets is voor beoogd om naar te kijken. Raoul geeft aan dat wat Niels aankaart precies het punt is, je kan niet omlaag met Sven, dit zou uiteindelijk leiden tot

23-06-2026

of je nog wel door wil met deze trainer en wil je nog wel tussen de 20 en 25 procent blijven, en wat kan er veranderd worden in de kosten. Of we accepteren dat de kosten omhoog gaan.

Niels vraagt hoe dit is meegenomen in het MJBP. Wout geeft aan dat er een selectiepercentage zal terugkomen in het MJBP, maar dat ze over het percentage nog niet uit zijn. Tim vraagt of als de trainers stoppen, het bedrag fors omlaag kan voor een nieuwe trainer. Hier heeft het bestuur geen duidelijk antwoord op. Wout geeft aan dat een voorbeeld is dat de kilometervergoeding vanuit de Aclo en Vijffe anders kan en bij een nieuwe trainer weggelaten kan worden, dit kan in de huidige situatie niet. Raoul geeft aan dat je altijd lager begint met de eerste subsidie voor een trainer. Tim vraagt of dit om een paar 100 euro ging of een substantieel bedrag, en jullie zien hier de grootste post in. Raoul geeft aan dat je niet opeens heel veel winst gaat maken dan, maar het is niet een bedrag waarvoor je geen contributieverhoging gaat doen. Romy geeft aan dat het lastig te zeggen is, omdat het afhankelijk is van iemands diploma's etc, maar je kan in het aanstellen van een trainer hier ook rekening mee kunnen houden. Hoe meer ervaring hoe hoger de kosten

Voorstel contributieverhoging

Renee vraagt waarom we voor 20 procent kiezen en niet lager, omdat we met 20 wel hoog uitkomen in het eigen vermogen. Thom geeft aan dat er verschillende scenario's waren. Nu is er een begrotingstekort van 8000 en met 15 procent contributieverhoging ook nog 2000. De 20 procent is niet alleen voor volgend jaar, maar ook voor de lange termijn. Thom geeft aan dat de begroting uiteindelijk sluitend is en dat al het geld uiteindelijk naar alle leden gaat. Als je het nu niet doet, wordt het volgende jaren alleen maar hoger. Wout voegt toe dat bij een verhoging van 10 procent je nog steeds boven de 2000 tekort zit, dat kan voor dit jaar uit, maar in de toekomst niet meer. Renee vraagt om concrete getallen van het eigen vermogen zonder de contributieverhoging - de website. Dit is 77 duizend.

Financiële maatregelen

Romy is benieuwd of de bijdrage van 200 euro van selectieteams voor prestatiekleding nog kan veranderen in prijs. En in hoeverre is het eerlijk dit voor ieder team even hoog te maken. Voor het ene team is dit natuurlijk makkelijker dan voor andere teams om sponsoren te fixen en aan de bedragen te komen. Zouden jullie dit niet afhankelijk van de kosten maken, en ook gezien de mogelijkheden van een selectieteam tegenover de ander? Thom geeft aan dat er nu gekeken was naar de kosten die de teams voor prestatiekleding maken die gelijk zijn, voor het busje zijn deze natuurlijk wel anders. Thom geeft aan dat hier zeker in overlegd kan worden. Wout geeft aan dat het een indicatie is en dat het altijd kan veranderen gezien het bereik van de teams. Romy denkt dat het meer iets is om over na te denken of je er verschil in wil maken, dat iedereen 20 euro betaalt voor prestatiekleding, en daarnaast er naar streven een x percentage aan sponsorgeld op te halen die wel kan verschillen per team.

Raoul geeft aan dat dit voorstel alleen nog maar over de app was besproken en nog in de kinderstoel staat. Thom voegt toe dat het bij de RvA vergadering ook aan bod was gekomen. Tim vindt het niet helemaal eerlijk. De selectie heeft al veel tenuesponsoren opgehaald dit jaar, daarnaast is er vorig een plan gepresenteerd om die pakken slim aan te schaffen, en vindt

23-06-2026

het niet eerlijk dat de selectie hier ineens voor moet betalen en dat het meer lijkt dat de selectie opeens voor het salaris van Sven moet betalen. Wout stemt in dat de selectie veel sponsoring heeft opgehaald, maar de grootste reden voor de selectiebijdrage zou zijn omdat de kostenpost van de afschrijving van de selectiekleding zo hoog is. Vandaar dat deze optie geopperd wordt. Tim geeft aan dat het plan van vorig jaar kostendekkend was, en nu opeens moet er wel betaald worden. Harmen sluit aan dat de situatie dit jaar heel anders is dan vorig jaar, dit soort situaties veranderen eenmaal en moeten geëvalueerd worden. Tim vraagt hoe wij er tegenaan kijken dat selectie al heel veel heeft opgehaald. Harmen geeft aan dat het 60% van de begroting is en de kosten 28% zijn. Eldert voegt toe dat als je de contributie van de selectie erbij opneemt, de selectie iets meer dan 40% van de opbrengsten van de begroting per seizoen opneemt. Tim is het ermee eens dat selectie sponsors moeten ophalen, maar volgens zijn gevoel is dat dit jaar al gedaan.

Tim vindt het niet eerlijk dat avonden vrijmaken dit oplevert. Harmen voegt toe dat het echt een privilege is, omdat Harmen het bijvoorbeeld niet haalt. Renee vindt wel dat je privilege hebt, maar de kosten van prestatiekleding moeten wel dekkend zijn, en met dit bedrag betaal je kosten die je wellicht zelf niet eens maakt en dicht je kosten zoals een trainer die je niet hebt. Bijvoorbeeld Vr2 die betaalt voor de trainer en het busje van Sven. Wout geeft aan dat de kosten van de prestatiekleding hier los van staan. Renee geeft aan dat het kostendekkend is, en dat de sponsoring hiervoor het verhaal is. Thom kan het momenteel niet vinden, en Wout voegt toe dat er nog plekken niet gevuld zijn op de kleding en het verhaal nog niet kostendekkend is. Lizzy denkt dat het goed is om te kijken of heel de selectie of Vr1 en V1 los staat en dat er iets op papier komt, gezien sponsoring vanuit spelers veel makkelijker gaat dan een appje in de groepsapp. Iets contractueels dus.

Tim vraagt zich af wat dan het plafond is (nu 5000) en wat er dan nog meer moet. Faye vraagt of de €20 eigen bijdrage alleen als het sponsorbedrag niet gehaald wordt, want jullie krijgen alles, terwijl laag een eigen tenue moet kopen die 80 euro is. Faye vindt het bedrag los van of je het sponsorbedrag wel of niet haalt, sowieso een goed initiatief. Wout geeft aan dat je het bedrag betaalt als je het sponsorbedrag niet haalt van 200 euro. Zoals net aangegeven kan je hem ook omdraaien, of de sponsoring überhaupt weglaten. Romy geeft aan dat je moet nadenken hoe je dit moet vormgeven en of je wil focussen op de prestatiekleding. Ze vindt het logisch dat je moet betalen, maar moet je dit elk jaar betalen. En stel het pak zit vol, moet je dan volgende jaren opeens 20 euro betalen. Eldert geeft aan dat het voor 3 jaar is en heb je het in principe wel gedekt, en je niet in een jaar weer die 200 euro hoeft op te halen. Romy vraagt zich af of als je dan 1 jaar selectie doet en je haalt dat geld op dat je dan voor de andere 2 jaar “betaald” voor andere mensen. Eldert geeft aan dat het daar wel op neer komt. Raoul denkt dat als je de selectie sowieso 20 euro laat betalen wel een reden geeft dat het zoeken van een sponsor serieus genomen wordt en mensen er niet niks mee doen. Dat er in ieder geval wel consequenties aan hangen als je geen sponsor zoekt (zoals bijvoorbeeld extra kosten als er niks mee wordt gedaan). Niels vraagt zich af of we wel willen verdelen onder de teams of dat we niet alle teams samen willen doen om samen te werken. Bestuur neemt dit mee Renee heeft het idee dat de conclusie is dat er nagedacht moet worden over de invulling van de kosten. Faye vraagt zich af of de selectiebijdrage invloed

23-06-2026

heeft op de contributieverhoging, zijn hier berekeningen op losgelaten. Thom geeft aan dat als dit wel doorgaat het bedrag wel kwijtgescholden is, en je dan op winst uitkomt. Dit is niet in de begroting meegenomen. Faye concludeert dat het een vaag punt is. **NAV van dit alles maken, Romy wil ook graag de verschillende opties/scenario's zien, en wat er gebeurt met de percentages. In combinatie met selectie, TC, KasCo, RvA en Bestuur.**

Algemene vragen

Romy vraagt, als we hiermee instemmen zullen we dus op 30,7 procent uitkomen. Stel we gaan ook eigen bijdrage van de selectie doen, komen we dan niet weer op de 35 procent uit, en kunnen we dan niet beter wachten met stemmen. Thom geeft aan dat we dan rond de 32 zullen uitkomen. Tim stelt voor om voor een marge te stemmen aanhakend op Romy, gezien er nog dingen kunnen veranderen. Bestuur besluit dat we gaan stemmen voor een stijging van 20%

Er wordt gestemd over de contributieverhoging van 20%

21 stemmen voor

0 stemmen tegen

3 onthouden zich van stemmen

Het voorstel is aangenomen

9. Rondje commissies (ter informatie)

Pagina 61

Harmen vraagt of de 5 euro boete ook bij iedereen wordt geïnd. Luna geeft aan dat dit wel het streven is en dat het geld naar volgend jaar gaat. Er is eerst nog een lijst met mensen die alsnog een Almanak willen en daarna komt er pas een gevolg. Na 1 juli wordt de boete wel geïnd, maar die wordt misschien nog verlaagd. Yuna geeft aan dat je dezelfde structuur als bij de captainsborrel kan doen. Eldert zou deze wel innen, omdat mensen volgend jaar gaan denken dat hij toch niet geïnd wordt.

Etelina vraagt of we een punt willen worden tijdens de kroegentocht, gezien we nu de open bar op woensdag hebben tijdens de keiweek. Wout geeft aan dat dit best wel prijzig is. Het is nog niet concreet besproken, maar navragen kan geen kwaad.

Pagina 63

Harmen vraagt wat bestuur vindt van het idee dat de IC misschien commissiemerch mag maken. Romy geeft aan dat het bedoelt is voor uitstraling tijdens een evenement. Raoul geeft aan dat bijvoorbeeld de RedaCie ook kleding krijgt, maar deze moeten representatief zijn. De IC zit in principe alleen achter de laptop en hoeft dit niet te zijn. Wout vraagt waarom de ProMo dit bijvoorbeeld wel heeft. Hier is geen antwoordt op. Ties denkt dat de ProMo het kreeg omdat ze eerder foto's op evenementen maakten. Yoran denkt dat het wel kan gezien er niet veel leden vertrekken per jaar uit de IC dus het houdbaar is. Ties kaart aan dat de RvA, CvB etc. dit dan ook zou moeten. Het antwoordt is nee.

23-06-2026

Pagina 64

Faye is benieuwd of we volgend jaar weer mee gaan doen aan de bata. Wout geeft aan dat de deadline rond februari ligt. Thom geeft aan dat het in het draaiboek van de StuCo komt, dat er vroeg actie ondernomen moet worden en tijdig informatie moet zijn of er genoeg animo is. Het uitvallen van Vr1 heeft ook veel invloed op het niet deelnemen. Wout geeft aan dat er in dezelfde periode veel weekenden weg zijn met Vijffe, dus dat afwisselen ook een optie is met bijvoorbeeld liftweekend. Romy stelt voor vlak voor de deadline een bindende inschatting te hebben of we willen meedoen, zodat je goed kan beslissen of je wel of niet meedoet, zodat je geen verzonken kosten maakt. Thom geeft aan dat de kosten ook kritischer bekeken moeten worden. Renee voegt toe dat het te duur was geworden in een korte tijd.

Nouk (BaCo) loopt binnen

Harmen vraagt waarom we weer met EP Ommeland zaken gaan doen, omdat het contract eerder ontbonden was. Yuna geeft aan dat wij het hebben ontbonden terwijl zij wel verder wilden, dus hij was geappt omdat we nog wel geld nodig hadden, maar hij heeft nooit geantwoord. Harmen zou er persoonlijk niet mee verder.

Eldert vraagt zich af de ToCo goes LoCo niet korter moet, gezien mensen na 2 weken veel minder opdrachten gaan doen. De ToCo vraagt zich af of het überhaupt nog wel iets is om door te laten gaan, gezien het animo daalt en commissies niet echt hun best gaan doen om de opdrachten uit te voeren. Lizzy denk dat het misschien weer aantrekkelijk wordt als je 1 hele gekke week doet waarin je meer opdrachten doet en er veel punten te halen zijn. Sarah vraagt zich af of je dan nog steeds een top 3 wil hanteren, gezien sponsoring. Jeroen denkt dat het punt van Lizzy ook aansluit op de tussenstanden die demotiveren. Luna voegt toe dat het juist ook kan motiveren als je dicht op elkaar staat, misschien helpt vervroegen ook met het werven van nieuwelingen. Niels stelt bijvoorbeeld voor bij de VIP. Bestuur geeft het mee aan beoogd.

Harmen geeft aan dat het niet zo erg is dat aanmeldingen van bijvoorbeeld een darttoernooi heel laag liggen, omdat je in principe weinig organisatie hebt en je gewoon een vrijdagborrel hebt met mensen die darten aan de zijkant. Yoran is het hier mee eens. Sarah legt uit dat de insteek eigen invulling was, Matthijs had al een draaiboek gemaakt en bestuur dacht dat het snel zou vollopen. Toen is het door de finale nog een keer verplaatst en is het een beetje in het niet gevallen.

Renee geeft aan dat de VetVit altijd te veel geld heeft bij Vet en te weinig bij Vit, kan je dit niet beter doorschuiven naar Vit voor volgend jaar. Daan geeft aan dat de mensen die wel bij Vet zijn en niet Vit de lasten betalen van andere mensen. Renee geeft aan dat je dat deel van de GUF subsidie kan doen en de rest dan doorschuift. Nouk voegt toe dat het dilemma is dat je niet op leden mag winnen. De aanmeldingen voor teams bij Vet zouden ook omlaag kunnen, en zou wel iets kijken naar de tekorten bij Vit en de overtallen bij Vet en of een vorm van doorschuiven mogelijk is. Ties vraagt zich af hoe dit überhaupt kan. Renee geeft aan dat het door de GUF subsidie komt en dat de sponsors happig zijn op een extern toernooi,

23-06-2026

omdat er meer naamsbekendheid te halen is. Raoul zou kijken of je de inschrijfkosten van Vit kan verhogen en de kosten van Vet kan verlagen. Thom geeft aan dat de GUF voor externen bedoeld is. Nouk zet het in het draaiboek van de VetVit

Pauze

De BaCo krijgt het woord.

8. Begroting 2026-2027 (ter goedkeuring)

Pagina 47

Faye vraagt of de fysio een meerwaarde is, zeker nu ze niet door wil, en heeft het wel zin om te zoeken naar een ander. Renee zou het persoonlijk een lagere prioriteit geven en ziet er niet de meerwaarde is. Het is wel fijn maar geen noodzaak. Thom geeft aan dat er wel een verschil zit tussen een stagiaire en Femke. Thom is in overleg met Pim van FysioGilde

Pagina 58

Etelina vroeg waarom de fustprijs 25 euro omhoog gaat. Er is contact geweest met Tjarco, hij zou het dit seizoen al moeten verhogen, maar heeft dit gelaten. Nu was er voor hem wel de noodzaak de bierprijs te verhogen.

Er wordt gestemd over het accepteren van begroting

22 stemmen voor

0 stemmen tegen

2 onthouden van stemmen

10. Evaluatie selectiedoelstellingen (ter informatie)

-

11. Installeren commissies

Kim wordt toegevoegd als lid van de ToernooiCommissie

12. Vaststellen notulen ALV 073

Notulen worden vastgesteld

13. NAV's ALV 073

Nieuwelingsbijdrage

Ties geeft aan dat het probleem niet opgelost wordt omdat de bijdrage vanuit Vijffe omlaag gaat. Thom geeft aan dat de bijdrage eerst vanuit Vijffe zelf kwam. Vanuit het

23-06-2026

begrotingstekort wordt er 5 euro toegevoegd aan de nieuwelingenbijdrage. Ties geeft aan dat een ander deel omlaag gaat dus er gebeurt niks. Renee vraagt zich af hoeveel verschil die 5 euro maakt en hoeveel verschil dit maakt op de 500 euro en of je deze kan schrappen. Wout geeft aan dat als je kijkt naar de nieuwelingen die er de afgelopen 2 jaar zijn bijgekomen, dan zal dat gemiddeld rond de 140 nieuwelingen per jaar bedragen, wat 200 euro extra ophaalt. Thom geeft aan dat een deel van de promotie van selectieleden te veel was, en een deel van dit budget naar de Eja is gegaan.

NAV's vastgesteld

14. W.v.t.t.k.

Er is niks ten tafel gekomen

15. Rondvraag

Lizzy vraagt of Engeland aankan op het scherm. Ja

Faye vraagt hoeveel zin beoogd van 1 op een bak heeft in volgend jaar. Beoogd trekt een bak.

Yoran vraagt aan Kim van een schaal van 1 tot een bak hoeveel zin ze in het ToCo jaar heeft.

Sarah vraagt zich af wanneer Kim haar rookie of the month pull krijgt. We zullen het nooit weten.

Daan wint van heel bestuur Paulides steen papier bak.

16. Sluiting

22:10

17. Bijlagen